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2023“联合国采购杯”全国大学生英语大赛白皮书 

综述概要 

Basic Situation 
 

 

联合国采购被称为是国际贸易中的“皇冠”， 行业高质量发展迫

切需要的高素质英语人才。为了贯彻国家关于促进大学生就业的

文件精神，在中国联合国采购促进会、联合国东部和平大学欧洲

和平与发展中心共同支持指导下“联合国采购杯”全国大学生英

语大赛，每年一届。大赛是立足行业特色的、具有国际影响力的

全国性公益活动。 

 

The UN procurement is acclaimed as the "crown" in international trade, 

which is in urgent need of high-quality English talents for high-quality 

industrial development. To act in the spirit of national documents on 

promoting college students' employment and enhance their employment 

competitiveness, the "UN Procurement Cup" National College Students 

English Competition is held once a year with the support and guidance of 

the China Association for Promoting UN Procurement (CAPUNP) and 

European Center for Peace and Development University for Peace 

Established by the UN (ECPD). It is a national public welfare activity 

with the industry characteristics and international influence. 
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一、 基本情况 

Basic Information 
 

活动全称 

“联合国采购杯”全国大学生英语大赛 

"UN Procurement Cup" National College Students English Competition 

 

指导单位 

Guiding organizations: 

中国联合国采购促进会（CAPUNP） 

The China Association for Promoting UN Procurement (CAPUNP) 

联合国和平大学欧洲和平与发展中心（ECPD） 

European Center for Peace and Development University for Peace 

Established by the UN (ECPD)  

 

大赛目标 

双轮驱动促进大学生就业、为行业选拔输送人才 

Overall goal of the Competition: promoting the employment of college 

students in a “two-wheel” driven way and training talents for the industry. 

 

活动宗旨 

促进就业、注重普及、注重实践、扩展视野 

Purpose of the Competition: Promoting employment, enhancing 

popularization and practice, broadening horizons. 
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二、 2022-2023 年度“联合国采购杯”总体情况 

General situation of the "UN Procurement Cup" in 2022-2023 
 

大赛共吸引了国内外 2076 所大学的优秀学子参赛，涌现出一大

批有志于从事联合国采购、国际交流、国际贸易的综合素质强、

英语水平高的人才。大赛吸引了来自英国、美国、澳大利亚、新

西兰、新加坡、韩国等 10个国家的 17所大学的国际留学生参赛。 

The competition has attracted outstanding students from 2,076 colleges 

and universities at home and abroad to participate, and a large number of 

them have demonstrated strong comprehensive quality and strong English 

ability and shown great interest in UN procurement, international 

exchange and international trade. The competition has attracted 

international students from 17 universities in 10 countries including 

Britain, the United States, Australia, New Zealand, Singapore and South 

Korea. 

 

图：联合国和平大学欧洲中心总干事 Negoslav 博士致信中国联合国
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采购促进会王栩男会长，同意作为“联合国采购杯”竞赛的指导单位 

Photo: Dr. Negoslav, Director-General of ECPD, wrote a letter to Wang 

Xunan, President of CAPUNP, in which he agreed that ECPD would 

serve as the guiding organization of the Competition. 

 

 

三、 大赛形成了较为鲜明的特色，获得社会广泛认可 

The competition possesses unusual features and has been widely 

recognized by the society. 

 

各方面工作坚持活动目标和宗旨，（一）注重贴近实战、突出行

业特色、拓展国际视野，将联合国采购招标文件纳入学习和考评

范围，将联合国、世界银行等公开发布的科技创新、低碳环保等

方面的《行业报告》作为扩展阅读材料；（二）联合国和平大学

欧洲和平与发展中心（ECPD）同意共同支持指导，提升国际影

响力，《证书》含金量更高；（三）大赛走上国际舞台，全球 10

个国家 17 所大学的国际留学生参赛；（四）参赛学校层次丰富，

体现了公平性；参赛大学高校包括 985 知名大学、外贸外语强校、

普通本科、职业院校。 

All aspects of the competition adhere to its objectives and purposes. (1) 

Being close to practical application, highlighting industry characteristics, 

and broadening international horizons. The United Nations procurement 

bidding documents are used in for study and evaluation, and the Industry 

Reports on scientific and technological innovation, low carbon and 

environmental protection published by the United Nations and the World 
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Bank are used as the extended reading materials; (2) ECPD agreed to 

provide support for the competition, which has enhanced its international 

influence and made its certificate more valuable; (3) The competition has 

become a truly international competition with the participation of 

students from 17 universities in 10 countries; (4) A wide range of 

participating colleges and universities reflecting the fairness of the 

Competition. The participating colleges and universities include top 

universities, universities well-known for their disciplines related to 

foreign trade and foreign languages, general undergraduate or vocational 

colleges at all levels, and overseas universities. 

 

 

 

图：增加阅读联合国采购《招标文件》以及联合国、世界银行等机构

公开发布的关于科技创新、低碳环保等方面的《行业报告》 

Photo: The United Nations procurement bidding documents, and the 

Industry Reports on scientific and technological innovation, low carbon 

and environmental protection published by the United Nations and the 

World Bank are used as the extended reading materials 
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四、 “灯塔计划”更加开放，有力促进大学生就业 

The Lighthouse Project has become more open, which will greatly 

promote the employment of college students. 

 

灯塔计划作为大赛配套活动形成“学习-评价-实习-就业”的良性

循环。2 期计划共吸纳 100 余名大学生实习实训，学习掌握联合

国采购规则、实务，接触全球顶级资源。为了更好的促进大学生

就业，面向全部国家级比赛获奖选手开放。 

As a supporting activity of the competition, the Lighthouse Project has 

created a virtuous circle of "learning-evaluation-internship-employment". 

Two phases of Lighthouse Project have been carried out and more than 

100 college students have gained the opportunity for internship and 

training thanks to it. They have learned and mastered the rules and 

practices of the UN procurement, and gained access to the world's top 

resources. To promote the employment of college students, the 

competition is open to all winners of national competitions. 
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五、 2023-2025 发展展望 

Development Prospects in 2023-2025 

(一)加强联合国采购和国际贸易实战特色。 

(二)深化与大学高校产教融合，重点开展学科建设、实习实训，

促进大学生就业工作。 

(三) 凝聚社会力量，加强评审专家委员会、扩大灯塔计划、加

大招聘信息的收集、整理与发布。 

(四)开展与地方政府合作，为当地企业“走出去”提升国际竞争力，

输送高素质人才和智力资源。 

 

(1) Make the UN procurement and international trade more practical  

(2) Deepen cooperation with colleges and universities to carry out 

production-education integration, key disciplines construction and 

internship and practical training.  

(3) Consolidate social forces, strengthen the construction of the 

evaluation expert committee, expand the scale of the Lighthouse Project, 

and increase efforts in the collection, organization and release of 

recruitment information. 

(4) Enhance cooperation with local governments to provide more 

high-quality talents to help local enterprises go global. 

 

 


